



【即時發佈】

第二十二屆香港動漫電玩節 暨 第一屆巨匠潮流藝術玩具展 延期舉行

(2020年7月13日·香港訊) 因應過去數天新型冠狀病毒的確診情況，主辦機構同德企業有限公司及籌辦機構凌速博覽有限公司，決定將原定於7月24至27日的香港動漫電玩節及巨匠潮流藝術玩具展延期舉行。

主辦方現正與香港會議展覽中心商討，希望能在情況許可下盡快復展，目標展期將會是在今年十月或十二月。

已經購買門票之人士請申請退票，退票詳情可留意大會網站(www.ani-com.hk)公佈。(退票安排不適用於贈票及貴賓票。)

主辦機構同德企業有限公司及籌辦機構凌速博覽有限公司謹此衷心感謝廣大市民的支持及各參展商的諒解。祝願疫情盡快過去，大家身體健康。期待盡快見面！

發稿： 香港動漫電玩節 (www.ani-com.hk)
巨匠潮流藝術玩具展

傳媒查詢： 俊念傳訊顧問有限公司
Ms. Heidi Tang
傳真：2804 2390

電話：9754 1356 / 2804 2388
電郵：heidi@vis-pr.com



【Immediate Release】

Rescheduling of Ani-com & Games Hong Kong 2020 cum 1st Elefun Pop Art & Toy Show

(13 July 2020, Hong Kong) Given the significant resurgence of Covid-19 cases in the recent week of 6 – 12 July, the organizer – Tung Tak Enterprises Limited and the organizing agent - In Express Expo announced **ACGHK 2020 & 1st Elefun** (originally hold on 24-27 July) would be rescheduled.

The organizer is discussing with the HKCEC and hopes, where circumstances permit, to resume the show as soon as possible. The target rescheduling date sets in October or December this year.

With regard to the ACGHK 2020, holders of purchased tickets can request a refund upon presentation of valid tickets. Details for the refund will announce on the ACGHK Website (www.ani-com.hk). (VIP tickets and complimentary tickets are not eligible for a refund.)

The organizer - Tung Tak Enterprises Limited and the organizing agent - In Express Expo express their sincere gratitude to the general public and exhibitors' understanding during this challenging time. Wish the epidemic will end soon and everyone stays healthy. We look forward to see you soon.

Issued by: Ani-Com & Games Hong Kong (www.ani-com.hk)
Elefun Pop Art & Toy Show

Media enquiries: VIS Communications Consultancy Limited
Mr. Felix Poon Tel.: 9202 2885 / 2804 2388
Fax: 2804 2390 Email: felix@vis-pr.com